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Dit bestuurlijk overleg vindt plaats naar aanleiding van het besluit van Provinciale Staten d.d.

13 oktober 2021, waarin het voornemen is opgenomen om het aantal geborgde zetels van het

algemeen bestuur te verminderen van negen naar zeven en de verdeling van de geborgde zetels

tussen de categorieën belanghebbenden bedrijven, ongebouwd en natuurterreinen aan te

passen. Het overleg is eveneens een eerste kennismaking met het college van dijkgraaf en

heemraden in de nieuwe samenstelling.

Gedeputeerde Baljeu wordt allereerst bedankt voor de voortvarende provinciale besluitvorming

voor de benoeming van de externe heemraden. De dijkgraaf en heemraden geven aan dat de

nieuwe heemraden de nodige bestuurlijke ervaring inbrengen, binnen het college sprake is van

een nieuw elan en dat goed en prettig wordt samengewerkt. Gedeputeerde Baljeu geeft aan dat

dit door hen wordt uitgestraald en dat zij blij is dat de provincie een bijdrage heeft kunnen leveren

aan het doorbreken van de bestuurlijke impasse.

Gedeputeerde Baljeu geeft een korte inleiding over het besluit van Provinciale Staten om het

aantal geborgde zetels te verminderen tot het wettelijk minimum en geeft vervolgens het woord

aan dijkgraaf Bonjer voor een reactie.

Op 4 november 2021 hebben Gedeputeerde Staten het college van dijkgraaf en heemraden

gevraagd om een schriftelijke reactie op het besluit van Provinciale Staten. Dijkgraaf Bonjer geeft

aan dat de schriftelijke reactie in de week na dit bestuurlijk overleg zal volgen. In deze schriftelijke

reactie zal het college van dijkgraaf en heemraden geen standpunt innemen over het genomen

besluit.
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Dijkgraaf Bonjer vervolgt dat de fracties in de Verenigde Vergadering er wisselend in zitten. Wat

dat betreft is de situatie bij Hollandse Delta niet anders dan bij andere waterschappen. Dit is ook

de reden dat het college van dijkgraaf en heemraden geen standpunt inneemt en vooral als

“doorgeefluik” zal fungeren voor de Verenigde Vergadering. Dit zal ook in de schriftelijke reactie

aan de provincie worden uitgedrukt.

Gedeputeerde Baljeu geeft aan dat dit ook geldt voor Gedeputeerde Staten. Het besluit is

genomen naar aanleiding van een ingediend initiatiefvoorstel van individuele statenleden.

Voorafgaand is hierover geen afstemming geweest binnen Gedeputeerde Staten. Gedeputeerde

Staten geven uitvoering geven aan het besluit en treffen daarvoor de nodige procedurele

voorbereidingen, maar zullen daaromtrent zelf dus geen standpunt innemen. De inzet van

Provinciale Staten is om de reglementswijziging voor het zomerreces af te ronden.

Dijkgraaf Bonjer geeft aan dat de discussie eigenlijk verkeerd om wordt gevoerd. Het vraagstuk

van governance behoort het sluitstuk te zijn. De discussie zou in eerste instantie moeten gaan

over hoe gewaarborgd kan worden dat het waterschap, met alle uitdagingen van dien, voor de

toekomst berekend is op haar taken. De samenstelling van het bestuur is vervolgens een

onderwerp dat eventueel daarna aan de orde zou kunnen komen. Door de focus hierop te leggen,

wordt polarisatie in de hand gewerkt en dat kan het waterschap, mede gezien het recente

verleden, missen als kiespijn. Het college van dijkgraaf en heemraden kijkt dan ook met een

zakelijke blik naar het besluit van Provinciale Staten, ook omdat de meningen daarover binnen

het waterschapsbestuur verdeeld zijn. Dijkgraaf Bonjer herhaalt dat de schriftelijke reactie in lijn

zal zijn met de boodschap in dit overleg en op korte termijn aan de provincie zal worden gestuurd.

Naar aanleiding van een eerder verzoek van het waterschap met betrekking tot de aanpassing

van de kostentoedeling wegenheffing, geeft gedeputeerde Baljeu nog tot slot aan dat

Gedeputeerde Staten bereid zijn hier medewerking aan te verlenen. Gedeputeerde Baljeu

bedankt hierop het college van dijkgraaf en heemraden voor dit bestuurlijk overleg. Over het

vervolg zal het waterschap nog nader worden geïnformeerd.
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